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 Protokół nr 148/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 29 listopada 2022 r. 
(po Sesji Rady Powiatu) 

 
 
Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku obrad 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie drugiego aneksu z Wykonawcą zadania „Budowa drogi powiatowej Nr 
1273N Ostrowite – gr. woj. (Górale)”.  
/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pani Łątkowska poinformowała, żeby nie było wątpliwości, że pierwszy aneks podpisany z firmą 
Przedsiębiorstwo Drogowo-Budowlane z Brodnicy dotyczył przesunięcia terminu wykonania inwestycji, 
natomiast drugi aneks dotyczy finansowania powyższego zadania. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,                                 
M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany 
planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście Lubawskim z siedzibą  
w Kurzętniku na rok 2022. 

Pan Starosta poinformował, że zmiany w planie rzeczowym robót ZDP dotyczą zmiany w  dziale II 
Zadania Zarządu Dróg Powiatowych: 

1) Punkt 2 otrzymuje brzmienie „Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 5500N na 
rzece Drwęca w Nowym Mieście Lubawskim” (wykonanie dokumentacji technicznej), koszt 
szacowany 13 015 zł, 

2) Punkt 3 otrzymuje brzmienie „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1250N na odcinku Brzozie 
Lubawskie – Mroczno” (wykonanie dokumentacji technicznej), koszt szacowany 13 015 zł. 

 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pani Robaczewska poinformowała, że ogłoszony zostanie przetarg na wykonanie dokumentacji dla 
powyższych zadań.  Dodała, że wykonanie wyżej wymienionych zadań zostało przesunięte na lata 
następne. 
Pan Buliński zapytał kiedy możemy się spodziewać ogłoszenia przetargu. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że przetarg zostanie ogłoszony w ciągu tygodnia do dwóch tygodni. 
Pan Buliński zapytał czy dokumentacja będzie dotyczyła samego mostu. Stwierdził, że należałoby 
pomyśleć perspektywicznie o jakiejś kładce dla pieszych i rowerzystów oraz wykonaniu dojazdów do 
mostu. 
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Pani Robaczewska poinformowała, że przebudowa musi być wykonana ponieważ jest pęknięty 
wspornik, dlatego jest ograniczenie prędkości na skrajni. Dodała, że nie wiadomo czy to się nie skończy 
budową mostu od podstaw. 
Pan Buliński poprosił, żeby w przedmiocie zamówienia wpisać kwestię dotyczącą kładki dla pieszych  
i rowerzystów jak również wykonania dojazdów do mostu. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,                                
M. Buliński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przystąpienia do realizacji zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1250N na odcinku Brzozie 
Lubawskie – Mroczno (wykonanie dokumentacji technicznej)” oraz upoważnienia Dyrektora Zarządu 
Dróg Powiatowych w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że te dwie uchwały są konsekwencją zmiany w budżecie, 
finansowanie jest przesunięte na rok 2024. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,                               
M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przystąpienia do realizacji zadania „Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 5500N na rzece 
Drwęca w Nowym Mieście Lubawskim (wykonanie dokumentacji technicznej)” oraz upoważnienia 
Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Robaczewska zgłosiła poprawkę w paragrafie 1 i 2 powyższego projektu uchwały w numeracji 
ustępów - powinno być wpisane 1 i 2, a jest wpisane 3 i 4 zarówno w jednym jak i w drugim paragrafie. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                                   
J. Czapliński, T. Łątkowska,  M. Buliński. 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 
 
 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Anna Andrzejczak 


